
Krawczyk Jacek        Tuplice 24.11.2020r. 

Radny Rady Gminy w Tuplicach 

 

 

 

 

 

        Pani 

        Katarzyna Kromp 

        Wójt Gminy Tuplice 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Szanowna Pani Wójt, 

 

 proszę o udzielenie informacji dotyczącej mienia przejętego przez Gminę Tuplice od PKP: 

• kiedy i jakie mienie przejęto od PKP na terenie Gminy Tuplice, 

• kto i na jakich zasadach dysponuje tym mieniem. 

 

 

         Z poważaniem 

Jacek Krawczyk 


